
Eriävä mielipide päätöksestä korvata Saso VKL järjestöllä vuoden 2025 alusta 

 

Allekirjoittavat katsovat että päätös korvata Saso Vuokralaisten Keskusliitolla aiheuttaa merkittävää 

lisätasapainoa neuvottelukunnan toimintaan. Neuvottelukunta on alun perin luotu tasapainottamaan 

asukkaiden ja toimijoiden intressiä siten että kustakin osallistuvasta yhtiöstä osallistuu yksi yhtiön 

edustaja ja yksi demokraattisesti valittu asukasedustaja luoden täten tasapainon neuvottelukunnan 

toimintaan. Lisäksi mukaan on valittu Saso ja Kova kummankin puolen intressijärjestönä. 

Neuvottelukunnan kokoonpanossa on täten ollut tasapaino kunnes puheenjohtaja valittiin. 

Viime kokouksessa on ehdotettu Sason korvaamista VKL:llä. VKL on yksi Asuntosäätiön merkittävistä 

omistajista viidenneksen osuudella. Tämä siirtää tasapainoa vielä enemmän kohti toimijoita. Samalla 

menetetään ainoa edustaja joka katsoo asukkaiden intressien perään koko maan laajuisesti. Tämän 

johdosta katsomme että päätös tulisi perua neuvottelukunnan aidon toimivuuden nimissä. Emme 

pidä päätöstä neuvottelukunnan perustamispäätöksen mukaisena. 

 

_________________________  __________________________ 

             Mikael Friman                  Veli Savolainen 

Asuntosäätiön asukasedustaja               Saso ry:n edustaja 

 


